
 

 

In de commissievergadering Sociaal Domein van 17 november jl. is gesproken over de brief van 11 

november 2015 van het Commanderij College over de geluidsoverlast in de noodlokalen bij de locatie 

VMBO in Beek en Donk.   

Tijdens de commissievergadering gaf wethouder Buter aan, dat ze in gesprek is met het 

schoolbestuur. Hierbij gaf ze aan dat er een verschil van inzicht is wie de noodzakelijke aanpassingen 

moet betalen. De gemeente Laarbeek of het Commanderij College. Ze zei hierbij toe om in overleg 

met het schoolbestuur een oplossing te realiseren en dat de financiële discussie deze niet in de weg 

mocht staan. 

Aangezien in de tv uitzending van SBS6 van afgelopen maandag mevrouw Grootjen aangaf dat de 

communicatie nog steeds éénzijdig is, de geluidsoverlast niet is opgelost en de gemeente Laarbeek 

hierbij geen reactie gaf, hebben wij de volgende vragen: 

 

1. Is er inmiddels overleg met het Commanderij College om te komen tot een snelle oplossing 

van de geluidsoverlast? Zo ja, wat zijn de afspraken tot nu toe en hoe ziet het vervolg traject 

eruit? Zo nee, kunt u aangeven waarom niet. 

 

2. Kunt u aangeven wanneer uiterlijk de geluidsoverlast wordt opgelost? Zo nee, waarom niet 

en welke acties gaat u uitvoeren om zo spoedig mogelijk de geluidsoverlast op te lossen? 

 

3. Heeft u inmiddels (juridisch) onderzoek laten doen naar wie verantwoordelijk is voor het 

oplossen van de geluidsoverlast en wie hiervoor de kosten moet dragen? Zo ja, kunt u 

aangeven wat hierbij de conclusies zijn en waarop u uw conclusies  heeft gebaseerd? Zo nee, 

kunt u toezeggen hier helderheid over te geven en binnen welke termijn u ons hierover 

informeert? 

 

In afwachting van uw reactie, 

 

Fractie Algemeen Belang Laarbeek 

Monika Slaets, Jordy Brouwers, Ron Verschuren 

http://www.abllaarbeek.nl/

